
Jegyzőkönyv
Rendkívüli Elnökségi ülés — 2024.02.13. kedd 18:15

Helyszín: Online ZOOM alkalmazáson keresztül

18:20 elnökségi ülés megnyitása

Jelenlévők:

. - Balázs Gábor — elnök

. - Tekauer Norbert — alelnök

. - Bódi Richárd — elnökségi tag

. - Harsányi Enikő — elnökségi tag

. - Kövesdi Andrea — elnökségi tag

. - Rebrus Csaba — felügyelő bizottság tagja

. - Bezzeg Nándor — versenyigazgató

. - Szilágyi Gergely—jegyzőkönyvvezető

A Magyar Darts Szövetség rendkívüli elnökségi ülését Balázs Gábor, a szervezet elnöke 2024. 02. 13-

án, 18:20-kor nyitja meg. A nyílt ülés meghívóját 2024. 02. 09-én kapta meg az elnökség e-mailben, a

felügyelőbizottság és a tagszervezetek értesítése is megtörtént. Balázs Gábor megállapítja, hogy öt

elnökségi tag van jelen, Így az ülés határozatképes. Felkéri Szilágyi Gergelyt, hogy készítse el a

jegyzőkönyvet, aki a felkérést elfogadja.

Balázs Gáborjavasolja, hogy a meghirdetett napirendi pontok közül az 1. (Állami támogatás), valamint

a 2. (A World Masters helyzete, és azon belül is a helyszín opciók megvitatása) elnapolásra kerüljön

későbbi elnökségi ülésre, amely javaslattal a jelenlévők egyetértenek és el is fogadják azt.

Napirendi pontok:

1. Állami támogatás

2. World Masters helyzete- helyszín opciók megvitatása-későbbi elnöki ülésre

3. Soft másodosztály- javaslatok

4. NDR pontszámítása

5. Személyi kérdések



3. Soft másodosztályának leszervezése és annak hatékonysága

Balázs Gábor elnök felszólal, hogy a Soft versenyen indul nyolc csapat osztályonként, Illetve a verseny

lebonyolítására rendelkezésre áll négy versenynap, amely az időgazdálkodásban problémákat vet fel.

Ezt követően javaslatot tesz arra vonatkozóan, hogy miként lehetne ezt a kérdéskört megoldani a

lokálisan közelebbről érkező csapatok, valamint a távolabbról érkező versenyzők sorsolása miatt

bekövetkező időbeli csúszások elkerülésének érdekében.

Szavazások Soft kérdésekben

Az elnökség a 3.1/2024. (11.13.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja a Farkasok ISE kérését

az első játéknapon való távolmaradásáról

Az elnökség a 3.2/2024. (11.13.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja az irányított sorsolásra

vonatkozó előterjesztést, melynek célja, hogy a vidékről utazó csapatok ne kerüljenek egy plusz

fordulóba.

4. Nemzeti Darts Ranglista (továbbiakban NDR) kérdése a versenyigazgató által

előterjesztett kérdésekben

Balázs Gábor elnök felszólal, és közli azon tényállást az elnökséggel, hogy Bezzeg Nándorral korábban

folytatott beszélgetésében, felmerült, mint általános kérdés és nézeteltérés, hogy az NDR pontokat

olyanok is megszerezhetik, akik nem nemzeti színekben indulnak a hazai versenyeken. Balázs Gábor

elnök ezért szeretné az elnökség elé terjeszteni, és szavazással eldönteni ezt.

Az ezt követő szavazás esetében Balázs Gábor elnök, kikéri a bizottság véleményét arra vonatkozóan,

hogy a felmerült kérdésekben való döntést összevontan egy szavazásban vagy három szavazásra

bontva hozza-e meg az elnökség. Ajelenlevők egyetértettek abban, hogy három szavazás szükséges a

megfelelő döntés meghozatalához.

A szavazás összegző témáia, az NDR pontok szabályozása, az NDR kiírás módosításáról szóló iavaslat

megszavazása, továbbá annak életbe lépési dátuma

Az elnökség a 4.1/2024. (11.13.) számú határozatában, szavazásra került a korábbi előterjesztés, mely

szerint a külföldi országok színeiben versenyzők, NDR pontot nem szerezhetnek.

A szavazás eredménye: 2 igen 2 nem 1 tartózkodás Nem került ez a pont elfogadásra



Balázs Gábor elnök a szavazást követően jelezte, hogy jegyzőkönyvbe is szeretné vetetni azon

álláspontját, miszerint az előzőekben szavazásra került pontot tovább viszi és a közgyűlés elé kívánja

terjeszteni.

Az elnökség a 4.2/2024. (11.13.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja, hogy az NDR pontokat

aktuális nyilvántartás szerint kell figyelembe Venni.

Az elnökség a 4.3/2024. (11.13.) számú határozatában egyhangúlag elfogadja, a 4.1/2024. sorszámú

határozatot június 1-től lépteti hatályba.

5. Személyi kérdések és felszólalások

- Elnök Úr és a versenyigazgató között kialakult nézeteltérések megvitatása

- A nézeteltérések megvitatását követően a megoldáshoz szükséges opciók felsorakoztatása

Bezzeg Nándor felszólal: WDF versenyszabályok szigorúan vétele, illetve nem szigorúan vétele, hogyan

és miként valósíthatóak meg. Az elnökség segítségét kéri, hogy ennek a kérdésnek a megvitatása

kerüljön mihamarabb napirendre.

Balázs Gábor elnök visszaveszi a szót és tájékoztatja a versenyigazgatót, hogy ez határozathozatal

nélkül szükséges és követendő.

A Budapest Open már a WDF szabályok szigorúan vételével fog lezajlani, ebben Balázs Gábor elnök az

elnökség megerősítését is kéri.

Ez ügyben Bódi Richárd és Kövesdi Andrea elnökségi tagok is felszólaltak, részben egyetértettek,

valamint összegzésként megállapították, hogy a szabályok és a viselkedési normák betartása

létfontosságú.

Balázs Gábor elnök szerint a praktikus és szisztematikusan való végig haladás a felmerült problémákon

célravezető és a megoldás irányába tart. Fontos, hogy a munka és a feladatok kidelegálása

szükségszerű, mivel nem tudja a versenyigazgató figyelemmel követni az összes fellépő problémát.

Bódi Richárd szerint Lakitelek megfelelő helyszín lenne a nemzeti versenyek lebonyolítására, az

elnökség egyhangúlag ebben teljes mértékben egyetértett.

Balázs Gábor elnök visszaveszi szót és levonja a konklúziót, miszerint dolgoznak a versenyigazgatóval

(Bezzeg Nándorral) azon, hogy a további közös munka gördülékenyebben és egyetértésben menjen

végbe, valamint tájékoztatja az elnökséget arról, hogy a csapatversenyek online jelentkezése már

elérhető Bezzeg Nándor jóvoltából.



Az elnökség a január végi eseménnyel kapcsolatban megállapítja, hogy a nemzeti bajnokság, az NOR

és a csapatbajnokságról túlnyomóan pozitív visszajelzés érkezett.

Bezzeg Nándor biztosítja az elnökséget, hogy a márciusi második fordulót levezényli, az eredeti

rendszert Igyekeznek majd követni.

Balázs Gábor elnök rávilágít hogy a nevezési létszám lecsökkenése esetén, érdemes egy fixált

időpontot venni, amelyre biztosan lezárul a versenynap. Kövesdi Andrea erre reflektálva, megállapítja,

hogy ha ekkora népszerűségnek örvendett a lezajlott verseny, akkor egyáltalán nem biztos, hogy

létszámcsökkenés várható a második fordulóra.

Tekauer Norbert alelnök kérdése Bezzeg Nándor irányába, miszerint a kísérlet a verseny levezetésére,

az miként valósulna meg, ha ennyire sok pozitív visszajelzés érkezett, akkor min érdemes változtatni?

Bezzeg Nándor válaszában kifejti, hogy hamarabb vége lesz a versenynapoknak és gördülékenyebb

lesz a levezetésük, mindamellett hogy betartják és betartatják az elvárt szabályrendszert.

Bódi Richárd felveti, hogy nem biztos, hogy ennyi önkéntesre van szükség, amelyre Elnök úr úgy

reagált hogy az önkéntesek jól végezték a munkájukat, valamint egyéb önkéntes betanítást és

edukációt is javasolt a későbbi eseményekre való tekintettel.

Az időmenedzsment kérdésében egyetértett az elnökség, hogy ját tett az eseménynek a feszített

tempó.

Balázs Gábor elnök felteszi a kérdést, hogy van- e esetleg más kérdés, amelyre az egyöntetű válasz a

nem az elnökség részéről, így az ülést Balázs Gábor elnök berekeszti.

19:42 a jegyzőkönyv lezárása
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